
 

Referat – Sentrumsforum 17.02.2022 
 

Tid Kl. 14.00 

Sted Rådhuset  

Faste 
deltagere 

Lillesand handelsstand:  
Roger Heimdal, Merethe Moen, Beate Tøpfer (reiseliv) og Marion Glamsland  
Lillesand Gårdeierforening:  
Anne-Grethe Knutsen, Christian Thomassen, Berit Eide Johnsen 
Næringsforeningen: Gunnar Kulia  
Lillesand kommune: Guri Ulltveit-Moe (kommunedirektør), Merete Holtan 
(enhetsleder næring og byutvikling) og Morten Nilsen (enhetsleder teknisk drift) 
Berit 

Forfall Ole Haus Olsen, Trude Jakobsen (Kommunalsjef sektor for tekniske tjenester) 

Andre 
deltagere 

Kristian Badendyck Fjeldstad (Lillesand kommune, avdelingsleder 
kommunikasjon og kommunetorg) 

Referent Merete Holtan 

 
 
 

Graving i sentrum 2022- VA 

Eirik Storhaug- prosjektansvarlig VA informerer om graveprosjektet i sentrum i 2022. 
 

Det skal graves i både Østregate og Storgata (fra avkjørsel til kirken til Jernbanegata).  
Det kan være prosjektet tar med Vestregate, men det spørs hvordan prosjektet ligger an tidsmessig. 
Planlagt oppstart august 2022 og ferdigstillelse 15. Juni. 
 

• Tilkomst til eiendommene er viktig 

•  Hva med desember? Kan en se på hvor det skal utføres arbeid i tiden før jul? 

• Er det mulighet for å bygge inn i kontrakten at overskridelser av tiden gir dagmulkt?  

• Informasjon ut er veldig viktig!  

• Kan ikke stenge Storgata og Strandgata foran Kunstkolonialen samtidig! 

• Det bør fokuseres på veien foran Kunstkolonialen og den bør ikke være stengt i for lang 
periode 

• Det må i god tid før tenke på hvem som ikke får tilgang til parkeringene sine innenfor 
prosjektområdet og lage en plan for det. 

• Eventuelt kan kommunen leie parkeringen til Ole H. Olsen i perioden til for eksempel 
ansattparkering når det ikke er tilgang til rådhusparkeringen etc. 

• Handelsstanden sender en mail direkte til VA- prosjektleder med punkt som er viktige for 
dem innen 14 dager. 

• Det er fint at kommunen gir tilbakemelding på hva som ikke kan tas hensyn til 
 
 
 

Informasjon om vedtak gågate og torgarealer etter bystyret 9.2 
Kommunedirektøren informerte om at bystyret vedtok at planen skal legges på høring. Planen 

kommer på høring så fort administrasjonen får lagt den ut.  

 



• Handelsstanden ønsker en spørreundersøkelse til sine medlemmer 

De ønsker å prøve å formulere gode spørsmål i spørreundersøkelsen for å få frem hva som 

vil være viktig for medlemmene med en plan for en gågate. 

Under høringsperioden ønskes det åpne møter med gårdeierforeningen, handelsstanden og evt. 

“folkemøter” (videreformidles til planavdelingen av Merete). 

Status parkeringsanlegg sentrum 
Kommunedirektøren informerer om at administrasjonen har inngått avtale med WSP som 

konsulenter. Tidslinjen for dette arbeidet ligger ved referatet. 

Trinnene er som følgende: Klargjøre behov, klargjøre forutsetninger, dialog med grunneiere, dialog 

med markedet, vurdere konkurranseform, utarbeide underlag for politisk beslutning.  

Det blir en politisk sak til bystyret i juni på bakgrunn av dette arbeidet. Dette vedtaket vil gi 

rammene for utlysning av en konkurranse.  

 

Informasjon fra gårdeierforeningen 
• Høringen ift. gågaten kommer til å bli grundig gjennomgått for å gi innspill 

• Fått et par nye medlemmer som er veldig positivt 

• Det er mye spennende som skjer i sentrum for tiden! 

Informasjon fra handelsstanden 
• Stor optimisme for sommersesongen! 

• Har fått i gang gavekortløsning på app slik at folk også kan kjøpe gavekort og fylle på via 
mobilen 

• Gågaten, forskjønning, parkering og graving er ting som selvsagt opptar handelsstanden 

• Kompensasjonsmidler ifm. korona på 450’ blir brukt på felles uttrykk for sentrum. De ønsker 
å få til noe allerede til sommeren. Det er satt ned en egen gruppe som jobber med dette. 

  
 

Handlingsplan langsiktig 
Den langsiktige planen ble gjennomgått og er vedlagt. 

 

Handlingsplan kortsiktig 
Den kortsiktige planen ble gjennomgått og er vedlagt. 

• Det ble understrekt at det er viktig at kommunen håndhever dette med ulovlig skilt/ 

bukker/flagg etc.  

• Foreslår at det annenhver uke blir befart fra kommunen ift. håndheving (lagt inn i kortsiktig 

plan) 

• Gjøre gårdeiere/ butikker oppmerksom på hva som er søknadspliktig i god tid før sommeren 

(lagt inn i kortsiktig plan) 

• Informasjon om “ny profil” i sentrum ift. felles uttrykk, bukker etc. i media for å få en positiv 

omtale og start på sommeren (lagt inn i kortsiktig plan) 

 



 

Forberedelse til sommersesongen 2022 (utover det som dekkes av handlingsplan 
kortsiktig) 
 
Busstasjonen/ rutebilstasjonen: 
Det finnes ingen skiltplan i området, og det er bare midlertidig skilting. 
Nå er det privatpersoner som parkerer bilene sine der. 
 
Vi trenger et sted hvor bussene med turister kan parkere i sommersesongen. Det kommer mange 
cruiseskip til Kristiansand, og mange av bussene med cruiseturister kjører på dagsturer til andre 
steder i regionen. Vi kan vente turistbusser til Lillesand også. 
Morten undersøker hva som kan gjøres (lagt inn i korttidsplanen) 
 
Det bør være et møte i forkant av sommersesongen- I henhold til årshjulet. Gunnar Kulia tar 
kontakt med Merete for å avtale møte. 
 

Nedgravde søppelanlegg i sentrum 
Morten Nilsen informerer. 

Det kom forslag om å arbeide for flere nedgravde søppelanlegg i sentrum til erstatning for mange 
løse dunker.   
 
Det er mye infrastruktur i bakken som vil være utfordrende, og i tillegg utfordrende grunnforhold. 
Men det er mulig å få til samlende anlegg oppe i dagen. Og det undersøkes blant annet muligheten 
for en flytende liten lekter.  

 

Hvis det skal gjennomføres under bakken må det utredes grundig; hvem skal bruke det, 
brukergrupper og hvilke steder. Dette er gjennomført i Grimstad. (lagt inn i langtidsplanen). 

 

Riving av den gamle brannstasjonen 
Kommunedirektøren informerer. 

Kommunedirektøren har mottatt en hasteforespørsel om å stoppe prosessen om riving fra 

medlemmer av bystyret og må svare på om dette er mulig.  

Sentrumsforum gir signaler til kommunedirektøren om at de er opptatt av forutsigbarhet og ønsker 

gjennomføring av vedtaket om riving av bygget og opparbeidelse av parkering. 

 

Kommunikasjon ut til innbyggerne fra sentrumsforum/ kommunen 
Dette punktet ble det ikke tid til. Må tas opp i neste møte. 
 

Eventuelt 
 

• Restaurantlektere i havna ble kort diskutert. 
 
Signalet fra sentrumsforum er at det er viktig å tenke på sentrum som helhet. 
 
 

    Beslutningssakene fra dette referatet er overført en handlingsplan som også ligger vedlagt.   



 

 

 
 
 


